
2014D33112 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Koninkrijksrelaties, belast met het voorbe-
reidend onderzoek van dit voorstel van wet, heeft de eer verslag uit te 
brengen in de vorm van een lijst van vragen met de daarop gegeven 
antwoorden. De vragen zijn op 22 september 2014 voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie, 
Recourt 

De adjunct-griffier van de commissie, 
Hendrickx 
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1 Wie coördineert de uitgaven en de realisatie van de bestedingen 
tussen de ministeries? 

2 Kunt u uiteenzetten wat uw coördinerende rol ten aanzien van 
Caribisch Nederland op dit moment inhoudt en daarbij ingaan op 
zowel de procescoördinatie als de inhoudelijke coördinatie? Kunt u 
ook uiteenzetten op welke wijze u deze rol in 2015 gaat versterken? 

3 Is al bekend welke vijf leden zitting nemen in de evaluatiecommis-
sie die de staatkundige structuur van de BES gaan evalueren? Wat 
is de achtergrond van deze leden en waarom is er voor deze 
personen gekozen? 

4 Wat is de stand van zaken met betrekking tot de ontwikkelplannen? 
Wat zijn de totale kosten hiervan? 

5 Kunt u aangeven wat de integrale aanpak van sociaaleconomische 
initiatieven, waarvoor langdurig middelen zijn vrijgemaakt, precies 
inhoudt? Kunt u tevens aangeven waarom deze voortaan bij de 
begroting van Koninkrijksrelaties getrokken wordt? 

6 Waarom neemt de post voor het bevorderen van de autonomie van 
de Koninkrijkspartners zo sterk toe tussen 2016 en 2017? Waarvoor 
wordt dit extra budget gebruikt? 

7 Kunt u aangeven waarom een toelichting ontbreekt bij de overzicht-
stabel Rijksuitgaven in Caribisch Nederland in de begroting van het 
BES-fonds? Kunt u toezeggen deze toelichting in de volgende 
begroting weer op te nemen. 

8 Waarom kunnen de uitgaven van het Ministerie van Defensie die 
ten goede komen aan Caribisch Nederland niet worden vastgesteld 
in de overzichtstabel Rijksuitgaven in Caribisch Nederland? 

9 Wat is de verklaring voor de sterke toename van de bijdrage aan 
agentschappen tussen 2015 en 2016? 

10 Kunnen alle belastingen op tijd geïnd worden? Zijn er problemen 
bij het innen van belastingen? 

11 Hoe verhoudt de geraamde opbrengst van de belastingen in 
Caraïbisch Nederland zich tot het daar geldende inkomen per hoofd 
van de bevolking? Verschilt dit nog per eiland? Hoe verhoudt zich 
dit tot de situatie in (Europees) Nederland? 

12 Kunt u aangeven waarom de opbrengsten van de lokale heffingen 
in Bonaire dalen? 

13 Hoe is de halvering van de opbrengsten van de Grondbelasting op 
Bonaire in 2014 ten opzichte van 2013 te verklaren? 

14 Wat zijn de opbrengsten van de lokale heffingen van de BES-
eilanden per hoofd van de bevolking in de drie eilanden? Hoe 
verhoudt zich dit tot het nationaal inkomen per hoofd van de 
bevolking op de BES-eilanden? 

15 Wat is de verklaring voor de sterk wisselende opbrengst van de 
grondbelasting op Bonaire? 

16 Hoe komt het dat de opbrengst van de opcenten op Bonaire zo 
sterk fluctueert? 

17 Kunt u inzicht geven in de resultaten van het wegwerken van de 
grote achterstanden in de onderwijshuisvesting die middels een 
lening gefinancierd worden? Wordt dit geld naar uw oordeel goed 
besteed en is de onderwijshuisvesting inmiddels significant 
verbeterd?
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